
 
 

 

 

 

PLZEŇSKÝ KRAJ  

Zápis z Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost 
Zastupitelstva Plzeňského kraje  

 

 

 

Prezence  
(řazeno abecedně) 

Přítomni předseda: Ing. Vladimír Tichý 

 

členové: 

Mgr. Magdaléna Daňková 

Ladislav Feierfeil 

Mgr. Lukáš Kopecký 

Mgr. Jaroslav Šobr 

Mgr. Jana Tomšíková 

Mgr. Michal Vozobule 

Jiří Winkelhöfer 

Nepřítomni  

Omluveni Mgr. Martin Baxa 

Mgr. Roman Černík 

Eva Trůková 

 

Hosté Mgr. Marcel Gondorčín (konzultant Regionální rozvojové agentury 
Plzeňského kraje - příprava a řízení projektů rozvoje lidského kapitálu) 

JUDr. Jaroslava Havlíčková (vedoucí Odboru školství, mládeže a sportu) 

Mgr. Radka Trylčová (náměstkyně hejtmanky pro oblast školství a sportu) 

 

Na vědomí Odbor kancelář ředitele KÚPK (kopie prezenční listiny) 

 

 

Číslo zasedání 7. 

Datum konání  13. 1. 2022 od 15.00 hodin 

Místo konání Místnost č. 324, 3. patro budovy KÚPK (Škroupova 18, Plzeň)  

Zpracovatel 
zápisu 

Mgr. Jana Filípková 

https://www.rra-pk.cz/wp-content/uploads/2021/06/marcel-na-web.png


 

 

 

Program 

 

1. Zahájení 

2. Informace o výsledcích jednání Zastupitelstva Plzeňského kraje a návrhy na zajištění 

úkolů vyplývajících z jeho usnesení 

3. Kontrola plnění předchozích usnesení výboru 

4. Projednání návrhů na změny v rejstříku škol a školských zařízení 

5. Různé 

6. Diskuze 

7. Závěr 

 

 

 

Zápis z jednání 

 

 

Číslo Text 

1 

Zahájení 

 

Sedmé jednání Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva 
Plzeňského kraje zahájil Vladimír Tichý, předseda Výboru.  

Přivítal všechny přítomné členy Výboru a hosty. Zároveň z jednání omluvil 
Martina Baxu, Romana Černíka a Evu Trůkovou. 

Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a všichni členové výboru obdrželi 
pozvánku s návrhem programu zasedání rozeslanou e-mailem dne 21. prosince 
2021.  

Počet přítomných členů: 8 členů 

Předseda Výboru konstatoval, že zasedání výboru je usnášeníschopné. 

Ověřovatelem zápisu a usnesení byl zvolen Lukáš Kopecký. 

Předseda Výboru představil návrh programu jednání dle pozvánky.  

Program byl doplněn o prezentaci konzultanta Regionální rozvojové agentury 
Plzeňského kraje Marcela Gondorčína pro oblast přípravy a řízení projektů 
rozvoje lidského kapitálu. 

Takto upravený program jednání byl schválen. 



Předseda Výboru před samotným jednáním přivítal a představil členům Výboru 
novou náměstkyni hejtmanky Plzeňského kraje pro oblast školství a sportu 
Radku Trylčovou. 

 

 

2 

Informace o výsledcích jednání Zastupitelstva Plzeňského kraje a návrhy 

na zajištění úkolů vyplývajících z jeho usnesení 

 

Vladimír Tichý seznámil přítomné členy s výsledky jednání Zastupitelstva 
Plzeňské kraje ze dne 20. prosince 2021. Zmínil jednotlivé schválené body, 
zejména za oblast školství. 

Zdůraznil, že na jednání ZPK byl zároveň zastupiteli kraje schválen rozpočet Plzeňského 
kraje pro rok 2022. 

 

3 

Kontrola plnění předchozích usnesení výboru 

 

Předseda výboru konstatoval, že Výbor nemá žádné nesplněné úkoly. 

 

4 

Projednání návrhů na změny v rejstříku škol a školských zařízení 

 
Od posledního jednání Výboru Odbor školství, mládeže a sportu KÚPK (dále jen 
„OŠMS KÚPK“) neobdržel žádný podnět ze strany školských subjektů na změnu 
v rejstříku. 

Vedoucí OŠMS KÚPK Jaroslava Havlíčková seznámila členy výboru s žádostí 
Sportovního gymnázia, Plzeň o rozšíření výuky zeměpisu v anglickém jazyce 
od školního roku 2023/2024 s tím, že výuka předmětu bude probíhat již 
ve všech ročnících osmiletého gymnázia (kvinta – oktáva), a to jedna hodina 
týdně z celkově dvou vyučovaných hodin.  

O zahájení výuky předmětů v anglickém jazyce požádalo také Gymnáziu 
a Střední odborná škola, Plasy. Od školního roku 2023/2024 je žádáno 
o zahájení výuky v anglickém jazyce v osmiletém oboru gymnázium, a to 
v předmětech Výtvarná výchova – 1. ročník (prima) – 1 hodina týdně; 
a Výchova ke zdraví – 1. ročník (kvinta) – 10 hodin v rámci školního roku.  
Pro 7. a 8. ročník (septima, oktáva) bude zařazen do ŠVP předmět  
„Společenskovědní seminář v anglickém jazyce“ v rozsahu dvou hodin týdně.  

Společenskovědní seminář v AJ bude zařazen také do ŠVP pro čtyřletý obor 
gymnázia, a to ve třetím a čtvrtém ročníku, taktéž po dvou hodinách týdně.  

V oboru vzdělání Obchodní akademie bude ve čtvrtém ročníku zařazena jedna 
hodina předmětu Hotelnictví v anglickém jazyce. 

Uvedené žádosti musí projednat také Rada Plzeňského kraje a následně 
schválit MŠMT ČR.  

 



5 

Různé 

 

Přítomné členy Výboru i hosty seznámil Marcel Gondorčín z Regionální 
rozvojové agentury Plzeňského kraje se svou prezentací na téma „Kompetence 
pro automatizaci a robotizaci“. 

Marcel Gondorčín vysvětlil a doložil, že zaměstnavatelé nejvíce řeší 

- nedostatek absolventů technických oborů 

- spíše obecnější úroveň absolventů a nižší míru specializace 

- důležitý je posun k oborům s vyšší kvalifikací a větší mírou IT 

- nedostatečné kapacity elektro oborů – potřeba vyhlášky č. 50/1978 Sb. 

 

6 

Diskuse 

 

Diskuse se vedla k jednotlivým projednávaným bodům programu.  

 

7 

Závěr 

 

Předseda poděkoval všem členům a hostům za účast na jednání Výboru 
a jednání v 16.30 hodin ukončil.  

Další jednání by se dle Plánu činnosti mělo konat ve čtvrtek 3. března 2022 
od 15.00 hod. 

 

Zápis byl zhotoven dne 17. ledna 2022, počet stran 4, počet příloh 1 (neveřejná) 

 

 

 

 

 Vladimír Tichý Lukáš Kopecký Jana Filípková 

 

 

 

 

 předseda výboru ověřovatel zpracovatel zápisu 

 

 

 

 

V Plzni dne 17. ledna 2022 


